
P R O T O K Ó Ł    Nr  XXII/2012
z  Sesji Rady Gminy Szczytniki  odbytej w dniu 06 lipca  2012 r.

w sali posiedzeń Urzędu Gminy

W sesji udział wzięło 14 radnych według załączonej listy obecności, Wójt Pan  Marek 
Albrecht, Zastępca Wójta Pan Dariusz Wawrzyniak, Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Bloch.
Nieobecny usprawiedliwiony radny Pan Grzegorz Ostrowski
Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
4. Interpelacje.
5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian budżetowych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przejęcia  od  Powiatu  Kaliskiego  zadania  publicznego 
w zakresie „Przebudowy nawierzchni drogi powiatowej nr 4631P Iwanowice – Zajączki (obręb 
geodezyjny Iwanowice i Pośrednik).
8. Odpowiedzi na interpelacje.
9. Zapytania, wolne wnioski.
10. Zakończenie sesji.
Punkt 1 – Otwarcie sesji.

Otwarcia  Sesji  o  godz.  12.00 dokonał  Przewodniczący Rady Gminy Szczytniki  Pan 
Andrzej Kupaj   i stwierdził, że na ustawowy ogólny stan 15 radnych w sesji udział bierze  14, 
(nieobecny usprawiedliwiony radny Pan Grzegorz Ostrowski) zapewniając tym samym quorum 
wymagane dla prawomocności obradowania oraz podejmowanych uchwał. Poinformował, że 
sesja jest zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
/ Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 - tekst jednolity z późniejszymi zmianami / na wniosek 
Wójta Gminy Szczytniki Pana Marka Albrechta.

Punkt 2 - Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie uwag i wniosków odnośnie porządku 

obrad.  Wobec braku uwag Przewodniczący Rady stwierdził,  że  sesja  będzie przebiegać wg 
porządku obrad w brzmieniu jak wyżej.
Punkt 3 -  Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Rady  wpłynęła 
następująca korespondencja:
− pismo mieszkańców Pośrednika w sprawie budowy drogi – Rada potraktowała pismo 
jako wniosek do budżetu na 2013 r.
Punkt  4-  Interpelacje

− radny Pan Kazimierz Bączyk – poinformował, że w Sobiesękach Drugich po wycince 
akacji wyrosły młode krzaki akacji i ograniczają widoczność i przejezdności tą drogą,

− radna Pani Jadwiga Strembicka – zwróciła się o spowodowanie usunięcia krzaków na 
przejeździe koło P. Statecznego w Tymieńcu,

− Z-ca Wójta Pan Dariusz Wawrzyniak – poinformował, że rozmawiał z Panią Żmuda 
z  Sobiesęk,  która  zadeklarowała,  że  krzaki  będą  usunięte,  odnośnie  przejazdu 
kolejowego    w Tymieńcu  wystąpiono z pismem do PKP  o usunięcie krzaków,

Punkt 5 -   Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian budżetowych.  
Skarbnik  Gminy  Pani  Małgorzata  Bloch  przedstawiła  projekt  uchwały  w  powyższej 

sprawie      i zwróciła się o zgłaszanie uwag i propozycji.
 Wobec braku   uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 

uchwały,  w  wyniku  którego  Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXII/122/2012 
(głosowało 14 radnych).



Punkt 6 -   Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej.  
Skarbnik  Gminy Pani  Małgorzata  Bloch przedstawiła  projekt  uchwały w powyższej 

sprawie   i zwróciła się o zgłaszanie uwag i propozycji.
 Wobec braku   uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 

uchwały,  w  wyniku  którego  Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXII/123/2012 
(głosowało 14 radnych).
Punkt 7 - Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Kaliskiego zadania publicznego  
w  zakresie  „Przebudowy  nawierzchni  drogi  powiatowej  nr  4631P Iwanowice  –  Zajączki  
(obręb geodezyjny Iwanowice i Pośrednik).

Wójt Pan  Marek Albrecht przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie   i zwrócił 
się o zgłaszanie uwag i propozycji.
− radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  zapytała,  czy  jest  100%  pewność,  że  Starostwo 
dofinansuje 400 tys. zł do budowy tej drogi,
− Wójt Pan Marek Albrecht poinformował, że jeszcze nie podpisał porozumienia, jeżeli 
nie będzie dofinansowania w wysokości 400 tys. zł to zrealizuje na tyle ile środków będzie z 
naszym udziałem w kwocie 100.000zł.,

 Wobec  braku    uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej  uchwały,  w  wyniku  którego  Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr 
XXII/124/2012 (głosowało 14 radnych). 
Punkt  8 - Zapytania, wolne wnioski.
− radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  zwróciła  się  do  wszystkich  radnych  o  nawiązanie 
współpracy w sprawie organizacji stołów biesiadnych na dożynki w Stawie, koordynatorem 
jest Dyrektor GOK Pan Mariusz Janiak,
Punkt  9  – Zakończenie sesji.

W  związku  z  omówieniem  wszystkich  punktów  porządku  obrad,  o  godz.12.30 
Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Protokołował: 
Mirosław Kowalski


